

## New Grading Schema for Winter 2019-2020

Dear Student/Instructor,

As you all know academic semester Winter 2019-2020 was disrupted because of pandemic COVID-19. A new grading option is being introduced for the Winter 2019-2020 semester.

### New Grades

Two New Grades have introduced P (pass) and NP (not pass).

- Once the final exam/assessments are completed, the course Instructor would assign the normal grades.
- Once the Dean posts the grades for all courses, the students can query the grades from Online Portal as before.
- There would be a new page available in the Online Portal to update the normal grades to P/NP.
- This page is visible to all students who do not have any kind of dues such as pending fees, holds, etc.

### Student Process

- On this page, Students would be able to update the normal grades to P/NP. All the registered courses of Winter 19-20 (without Incomplete/Withdraw grades) would be listed.
- After changing each grade, the student has the option to select "Check GPA/Check result "on this page to see the new CGPA. This would help the

## مخطط الدرجات الجديد لشتاء 2019-2020

### أعزائي الطلاب / الأساتذة،

كما تعلمون جميعًا، حدثت بعض التغييرات في الفصل الدراسي شتاء 2019-2020 بسبب انتشار COVID-19. ولذلك، سيتم تقديم خيار الدرجات الجديد للفصل الدراسي الشتوي 2019-2020.

### الدرجات الجديدة:

- أدخلت درجتان جديدتان (ناجح أو غير ناجح) (P & NP).
- بمجرد الانتهاء من الامتحانات / التقييمات النهائية، سيقوم مدرس المادة بتحديد الدرجات العادية.
- بمجرد قيام العميد بنشر الدرجات لجميع المواد، يمكن للطلاب الاستعلام عن الدرجات عن طريق البوابة الإلكترونية كما في السابق.
- ستكون هناك صفحة جديدة متاحة في البوابة الإلكترونية (Online portal) لتحديث الدرجات العادية إلى ناجح/غير ناجح.
- هذه الصفحة مرئية لجميع الطلاب الذين ليس لديهم أي نوع من الرسوم المعلقة، والمتوقعة، إلخ.

### الإجراءات التي سيتعين على الطالب/ة القيام بها:

- في هذه الصفحة، سيتمكن الطالب/ة من تحديث الدرجات العادية إلى ناجح/غير ناجح، حيث سيتم إدراج جميع المواد المسجلة (من دون الدرجات غير المكتملة / أو المواد التي تم الانسحاب منها) في فصل الشتاء 19-20.
- بعد تغيير كل درجة، يمكن للطالب/ة اختيار تحديد "التحقق من GPA / والتحقق من النتيجة" لرؤية المعدل التراكمي الجديد. وذلك من شأنه أن يساعد الطلاب على اتخاذ قرار بتغيير الدرجة إلى ناجح/غير ناجح أو الاحتفاظ بالدرجات الأساسية.
- سيتمكن الطالب/ة من تحديد الدرجة التي يختارها لكل مادة على حدة، إلا أنه يجب على الطالب/ة أن يقرر لجميع المواد في نفس الوقت.

students to decide to change the grade or keep normal grades.

- Student would be able to decide which grade method to choose for each course separately. The student must decide about all the courses at the same time.
- After selecting grades changes for all courses, the student must select submit. This decision is final and cannot be revoked. Once submitted a pop-up message would show their new CGPA and total credits passed.
- Once submitted, the grades would change automatically in the system and new grades would be visible in the Student Portal grades Page.

### **CGPA Computation**

- The P/NP grades would not be counted in the semester and cumulative GPA.
- If students get P grade on the course, the course credits would be counted on their transcript toward graduation requirements.
- If the student gets an NP grade on the course, the student will not receive the credits for the course because the student did Not Pass and will have to repeat it.
- Students who were repeating courses and receive a P grade; the old grade would not be counted in their Cumulative GPA.
- Students who are repeating courses and receive an NP grade; the old grade will remain counted in their cumulative GPA.

- بعد تحديد واختيار الدرجات لجميع المواد, يجب على الطالب/ة الضغط على إرسال. مع العلم أن هذا القرار نهائي ولا يمكن الرجوع إليه أو تغييره. بمجرد الضغط على إرسال, ستظهر رسالة بالمعدل الجديد المعدل التراكمي GPA وعدد الساعات المعتمدة التي تم استكمالها .
- بمجرد تقديم الدرجات, ستتغير الدرجات تلقائيًا في النظام وستظهر الدرجات الجديدة في سجل الطالب/ة والبوابة الإلكترونية (online portal).

### **معلومات عن كيفية احتساب المعدل التراكمي:**

- لن تحسب درجات ناجح/غير ناجح في الفصل الدراسي والمعدل التراكمي.
- إذا حصل الطالب على درجة ناجح في المادة, فسيتم احتساب المادة فيما يتعلق بمتطلبات التخرج.
- إذا حصل الطالب/ة على درجة غير ناجح في المادة, فلن تحسب المادة لأن الطالب/ة لم يجتازها وسيتم عليه إعادتها.
- للطلاب الذين يعيدون المادة وحصلوا على درجة ناجح؛ لن يتم احتساب الدرجة السابقة في المعدل التراكمي.
- للطلاب الذين يعيدون المادة وحصلوا على درجة غير ناجح؛ ستظل الدرجة القديمة محتسبة في المعدل التراكمي.
- للطلاب الذين يعيدون المادة التي قد اجتيزت سابقًا وحصلوا على درجة ناجح؛ لن يتم احتساب درجة النجاح القديمة في المعدل التراكمي.
- للطلاب الذين يعيدون المادة التي اجتيزت سابقًا وحصلوا على درجة غير ناجح. ستظل الدرجة القديمة محتسبة في المعدل التراكمي.
- إذا أعاد الطالب/ة في أي فصل دراسي بعد شتاء 19-20 مادة حصل فيها على درجة ناجح, ونجح, فسيتم احتساب الدرجة التي حصل عليها في المعدل التراكمي ولن تؤخذ

- Students who are repeating a Passed course and receive a P grade; the old passing grade would not be counted in their Cumulative GPA.
- Students who are repeating a Passed course and receive an NP grade; the old grade will remain counted in their cumulative GPA.
- If the student in a semester after Winter 19-20 is repeating a Course with " P" Grade and passes, then the grade that the students get should be counted in the CGPA and replacing the effect of the old grade "P". If the student failed the course after Winter 19-20, then the old grade "P" should be in effect.
- If the student in a semester after Winter 19-20 is repeating a Course with " NP" Grade and passes, then the new grade that the student gets should be counted as a normal grade.

### **Transcript Update**

There will be a user-defined remark displayed in Student Transcript for all students having records in Winter 2019-2020.

**The P/NP optional grading scheme was adopted in Winter 19-20 because of the unprecedented academic disruption.**

For more information and support please contact:

Rania Hafiz

University Registrar

Mobile:+971-505519392

[rania.hafiz@agu.ac.ae](mailto:rania.hafiz@agu.ac.ae)

الدرجة القديمة "ناجح" بعين الاعتبار. أما إذا رسب الطالب/ة في المادة, فسيتم اعتماد الدرجة القديمة "ناجح".  
▪ إذا أعاد الطالب/ة في أي فصل دراسي بعد شتاء 19-20 مادة حصل فيها على درجة غير ناجح, ونجح , فسيتم احتساب الدرجة التي حصل عليها في المعدل التراكمي.

### **السجل الدراسي للطالب/ة:**

ستكون هناك ملاحظة محددة في السجل الدراسي الخاص بكل من للطلاب المسجلين في الفصل الدراسي شتاء 2019-2020.

**تم اعتماد مخطط الدرجات الاختيارية ناجح/غير ناجح في الفصل الدراسي شتاء 19-20 بسبب التغييرات الأكاديمية غير المسبقة.**

لمزيد من المعلومات والدعم يرجى الاتصال بـ:

رانيه حافظ

قسم التسجيل

971-505519392

[Rania.hafiz@agu.ac.ae](mailto:Rania.hafiz@agu.ac.ae)